
 

 

 

jProtokoll fört vid  

Familjeföreningen Concordia Catholicas  

årsmöte hållet i Sankta Eugenia katolska kyrka 2024-09-26, gällande 

verksamhetsåret 2023/24 

 1. Öppnande 

Sittande ordförande Jozef Saers öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 

Till förtroendevalda för mötet valdes:  

Ordförande: Jozef Saers 

Sekreterare:  Karin Arovelius 

Justerare: Ingrid Sjöberg och Per Wallin 

3. Föregående årsmötesprotokoll  

Protokollet från årsmötet 2023 upplästes och lades det till handlingarna.  

4. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för det gångna året hade delats ut. Efter enskild läsning godkändes den 

och berättelsen lades till handlingarna. 

5. Redogörelse för föreningens ekonomi 

Resultat- och balansrapport fanns tillgängliga för mötet. 

 

6. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna 

Revisorerna tackades också för sina insatser.  

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade att, i enlighet med revisorernas rekommendation, bevilja den avgående 

styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna året.  

8. Fastställande av medlemsavgift  

Årsmötet beslutade, traditionsenligt, att medlemsavgiften skall vara 150 kronor för enskild 

medlem och 200 kronor för medlemmar boende på samma adress. 

9. Nyal av styrelse 

Årsmötet godkände förslaget, som ser ut enligt nedan:    

 Jozef Saers      ordförande, omval  

 Bihildis Pettersson           kassör, nyval   

 Övriga ledamöter,    nedan, valdes ”i klump”     

  övr. styrelseledamot 

 Marta Misterewicz,     omval  övr styrelseledamot 

 Hans Flodin, nyval .         övr styrelseledamot  

 Vera Rauf, nyval,    övr styrelseledamot  

 Maria Kudryk Andersson, nyvl övr styrelseledamot 

 

  Bokföringen sköts, informellt, men på ett formellt sätt, av Sylvia Blom. 



 

 

 

10.  Val av revisorer 

Till revisorer omvaldes  suppleant.  

11. Val av valberedning 

12. Parentation 

13. Insamling 

14. Övriga frågor 

15. Mötets avslutande  

Mötets ordförande, tillika återvalde ordförande, Jozef Saers avslutade mötet och tackade alla för 

engagerat deltagande. 

Motet avslutades med Allsång under ledning av Sune Löfström  

Kvällen avslutades med sedvanlig supé! Mycket uppskattat! Tack till de som sett till att vi fått 

gott att äta och dricka!!  

Vid protokollet      Mötets ordförande 

 

 

Karin Arovelius                   Jozef Saers 

 

 

 

Justerat 


